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Zápis 02/2022 

ze schůze Výboru sekce kanoistiky na divokých vodách ČSK z. s., dále Výbor sekce ČSK DV 

konané dne 14. 05. 2022 v loděnici USK Praha Troja 

Přítomni:  Ježek S., Pollert J., Bílý M., Kneblová H., Křempek K., L. Kutá, Volf J., 

Přizváni:  Prskavec J., Knebel R., Kratochvíl J., Vondra J., Eichler I., 

Omluven: Jarolímek O., Roleček L., Novosad L., 

• Předseda přivítal účastníky schůze.  

Předseda sekce 

• Předseda informoval o tématech schůze. 

• Aktuální stav účastníků: S. Ježek, J. Pollert – sekretariát rozešle pozvánku a domluví 
s předsedou případné náhradníky. 

• Na funkci předsedy Revizní komise je Jiří Mrkos ze sekce VT – Výbor souhlasí. 

• Problematika Záchranné služby – informace H. Kneblová k jednání s D. Hricem, jako zástupce 
záchranné služby Prosport Olomouc. Služby Prosport Olomouc jsou pro ČSK v současné době 
neznámého rozpočtu a očekávaného snížení dotace od NSA příliš vysoké. Hledají se možné 
alternativy pro závody na jednodušších terénech (umělé slalomové dráhy) . 

• M. Bílý navrhl oslovit oddíly s nabídkou na účast na školení záchranné služby na FTVS UK. 

• R. Knebel informoval o záchranné služby ve Š. Mlýně a utonutí turisty na raftu v průběhu 
závodu ve sprintu. 

• H. Kneblová komentovala situaci na Kamenici. 

• S. Ježek požádal R. Knebela o formulaci žádosti na právníka pro M. Bílého k právnímu 
stanovisku. 

• MEJ Č. Vrbné – podpora ze strany svazu. Možné zapůjčení mikrobusů ČSK DV, dle možností 
RD. 

• J. Prskavec požádal za pořadatele SP v Praze o zapůjčení vozidel svazu pro organizátora – 
Výbor souhlasí. 

• Předseda informoval o stavu financí na podporu VSA (SP a MEJ). Zatím od NSA žádná 
informace. 

• Pořádání MSJ 2026 v Roudnici n.L. – požadavek na pořádání 

• Návrh od J. Kratochvíla na „placení“ výchovného. Dotaz M. Bílý a J. Vondra k vyjasnění 
financování výchovného. Vysvětlení R. Knebel a J. Kratochvíl.  

Čestný předseda 

• J. Pollert – informace o přípravách Konference ČSK 2022. Končí období současného předsedy 
J. Boháče a jeho nástupcem je navržen předseda sekce ČSK DV – ing. S. Ježek. Výbor 
s nominací souhlasí.  

• Doporučil S. Ježkovi dohodu se sekcí KR o správě majetku svazu (Račice, Císařská louka, 
Skalice) , které jsou nyní ve správě sekce rychlost. 

• Informace o financování sportu ze strany státu pro rok 2022 z pléna ČOV. 

• Informace o řešení názvu ČR (Czech republic a Czechia/Česko) 
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•  

Místopředseda 

• L. Roleček – omluven 

Závodní komise 

• H. Kneblová – bez připomínek 

Komise rozhodčích 

• L. Kutá – bez připomínek  

Zástupce oddílů - Čechy 

J. Volf – bez připomínek 

Zástupce oddílů - Morava 

• K. Křempek– bez připomínek  

Trenér RD slalom 

• J. Prskavec– bez připomínek 

Trenér RDJ 

• J. Kratochvíl– bez připomínek  

Trenér RD sjezd 

• R. Knebel – informace k přípravám LODM 2022. Nominace z 13 krajů, příprava probíhá dle 
plánu. Velký zájem a podpora ze strany hejtmanství olomouckého kraje. 

Trenér RD U23 slalom 

• J. Vondra– bez připomínek 

Trenér RD U23 sjezd 

• L. Novosad – omluven 

Kontrolní a revizní komise 

• O. Jarolímek – omluven 

Metodik svazu 

• M. Bílý– bez připomínek 

Sekretariát:  

• Termín příští schůze Výboru bude upřesněn později. 

 

Zapsal: Eichler                                     Schválil: Ježek  


